

No. 37589

Spain
and

Food and Agriculture Organization of the United Nations

Agreement on responsibilities to be assumed by the Kingdom of Spain and the Food and Agriculture Organization of the United Nations in respect of the 24th Meeting of the General Fisheries Council for the Mediterranean (GFCM) and the First Extraordinary Meeting (with annexes). Rome, 2 July 1999

Entry into force: provisionally on 2 July 1999 by signature, in accordance with paragraph 24 and definitively on 2 March 2001 by notification, in accordance with paragraph 23

Authentic text: Spanish

Registration with the Secretariat of the United Nations: Spain, 11 July 2001

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

Espagne

et

Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture

Accord sur les responsabilités que doivent assumer le Royaume d'Espagne et l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à l'égard de la 24e Réunion du Conseil général des pêches pour la Méditerranée (CGPM) et la Première réunion extraordinaire (avec annexes). Rome, 2 juillet 1999

Entrée en vigueur : provisoirement le 2 juillet 1999 par signature, conformément au paragraphe 24 et définitivement le 2 mars 2001 par notification, conformément au paragraphe 23

Texte authentique : espagnol

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Espagne, 11 juillet 2001

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

